

EEX to integrate Grexel Systems

The European Energy Exchange (EEX) will fully integrate all operations and services provided by Grexel Systems (Grexel) as of 1 January 2026, following the approval of the EEX Supervisory Board. With this move, EEX aims to further strengthen its registry and energy certification business and develop an integrated offering for this sector.

Both EEX and Grexel are key players on the registry market on their own merit, offering solutions related to guarantees of origin and other energy certification schemes. By consolidating all international registry services under the EEX brand, this integration will create a more streamlined and comprehensive offering for market participants.

Helsinki-headquartered Grexel provides energy certificate registry services across Europe, and has been a wholly owned subsidiary of EEX since February 2019. The company is the leading registry provider in Europe.

“I look forward to working even closer with our team in Helsinki to further develop this business and create added value for customers. The registry business is a key strategic pillar for us and a main component of our commitment to energy transition and the traceability of energy sources”, says Peter Reitz, CEO of EEX.

“I believe that our integration into EEX will serve both companies well for the future, as EEX will be able to leverage our long-term know-how and experience in the field of registry services and energy certification. Working together and even closer with EEX will enable us to further invest in the G-REX platform and we can look forward to enjoying the benefits of a larger network to strengthen the registry development”, says Markus Klimscheffskij, CEO of Grexel.

Further related documents to the merger are published on [EEX's website](#).

The **European Energy Exchange (EEX)** is a leading energy exchange which builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers and partners. As part of EEX Group, it serves international power, natural gas, environmental, freight and agricultural markets, and provides data, reporting and registry services. EEX is an enabler of the energy transition and decarbonisation, advancing renewables integration through dedicated products and services, including those related to guarantees of origin. More information:

www.eex.com

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-300

presse@eex.com

EEX integriert Grexel Systems

Die European Energy Exchange (EEX) wird ab dem 1. Januar 2026 alle Geschäftsaktivitäten und Dienstleistungen von Grexel Systems (Grexel) vollständig in das Unternehmen integrieren. Der Aufsichtsrat der EEX hat den Plänen bereits zugestimmt. Mit diesem Schritt stärkt die EEX ihr Geschäftsfeld für Registerdienstleistungen und Herkunftsnachweise und will für ihre Kunden ein integriertes Angebot für dieses Geschäftsfeld entwickeln.

Aktuell bieten sowohl die EEX als auch Grexel Produkte und Dienstleistungen für Herkunftsnachweise und andere Energiezertifizierungssysteme an. Durch die Konsolidierung aller internationalen Registerdienstleistungen unter der Marke EEX soll ein vereinheitlichtes und umfassenderes Angebot für Marktteilnehmer entstehen.

Grexel mit Hauptsitz in Helsinki bietet europaweit Dienstleistungen im Bereich der Energiezertifizierung an und ist seit Februar 2019 eine 100%-ige Tochtergesellschaft der EEX. Grexel ist der führende Registeranbieter in Europa.

„Ich freue mich auf die noch engere Zusammenarbeit mit unserem Team in Helsinki, um dieses Geschäft weiterzuentwickeln und Mehrwert für unsere Kunden zu schaffen. Das Registergeschäft ist für uns eine wichtige strategische Säule und ein zentraler Bestandteil unseres Engagements für die Energiewende mit dem Ziel, Transparenz und Nachverfolgbarkeit von Energiequellen zu ermöglichen“, sagt Peter Reitz, CEO der EEX.

„Ich bin davon überzeugt, dass unsere Integration in die EEX beiden Unternehmen in Zukunft zugutekommen wird, da die EEX von unserem langjährigen Know-how und unserer Erfahrung im Bereich Registerdienstleistungen und Energiezertifizierung profitieren kann. Die noch engere Zusammenarbeit mit der EEX ermöglicht es uns, weiter in die G-REX-Plattform zu investieren und die Vorteile eines größeren Netzwerks zu nutzen, um das Register-Geschäft weiterzuentwickeln.“, sagt Markus Klimscheffskij, CEO von Grexel.

Weitere Dokumentationen zum Grexel Merger sind auf der EEX-Website [hier](#) veröffentlicht.

Die European Energy Exchange (EEX) ist eine führende Energiebörse, die gemeinsam mit ihren Kunden und Partnern weltweit sichere, erfolgreiche und nachhaltige Rohstoffmärkte aufbaut. Als Teil der EEX Group bedient sie internationale Strom-, Erdgas-, Umwelt-, Fracht- und Agrarmärkte und bietet Daten-, Reporting- und Registerdienstleistungen an. Die EEX ist ein Wegbereiter der Energiewende und Dekarbonisierung und treibt die Integration erneuerbarer Energien durch spezielle Produkte und Dienstleistungen voran, beispielsweise im Zusammenhang mit Herkunftsnachweisen. Weitere Informationen: www.eex.com

Kontakt:

EEX Public Relations
T +49 341 2156-300
presse@eex.com